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PROTOKOL NR 52/05
Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ

ODBYTEGO DNA 17 MAJA 2OO5 ROKA

Komisja rozpocz$a posiedzenie o godz. 1110 wedfug listy obecnoéci stanowiqcej

zal4cznrk do protokotu. Na Posiedzeniu obecni byl Burmistrz Leszek Kapcia oraz radna

El2bieta WiÉniewska i radna Janina Szreniawa.

Porz4dek posiedzenia:
1. Anal\za materialów na sesjg'
2. Sprawy ró2ne.

Ad. r.

w Urzgdzie Miejskim jest pracownik, który
wykonanie pracy na pewno nie zaplacimy

Pkf. 6.
Spru*-ozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesiami.

przewodnicz4cy Komisji Stanislaw Barariski poprosil o wyjaÉnienie punktów 5, 6,22'

Burmistrz fes"ek faptia wyjaénil, ze w punktach 5 i 6 jest nieprecyzyjny zapis;

chodz iocengremon tu lm2pow ie i i chn ip rzyuby tkachog lgbokoéc ido4 ipowyze j4cm '
Burmistrz odiz¡at zapisy w umowach. Zapis w punkcie 22Informacji... mówi o tym, ze

zostala wydana- decyrja á ustaleniu lokalizicji inwestycji celu publicznego; dotyczy to nie

naszego zadania, które bgdzie realizowane nie z naszych érodków.
przewodni czqcy Komisji Stanislaw Baraúski - w zwiqzku z punktem 40 Informacji" '

zapytal, czy niekorzystniej byloby otworzyó w lJrzqdzie Miejskim biuro projektowe'

Burmistrz Leszek kapcia odpowiédzial., 2e chptnie by to zrobil, gdyby znalazl si?

czlowiek z odpowiednimi upiawnieniami chc4cy podjaó pracQ w Urzpdzie zatakie pieniQdze,

jakie mozna mu zaoferowaó.
Radna Janina Szreniawa uwa'Za, 2e sposób, w jaki s4 remontowane drogi jest bardzo

zly.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze

odbiera roboty. Gdy stwierdzi nieprawidlowe
faktury.

Radna Janina Szreniawa uwa¿a za konieczne rozliczanie ludzi z tego' co robi4'

Spoleczeistwo nie jest zorientowane, kto jest zarzqdcqktórej drogi i z tego powodu wszystkie

uwagi ci do remontów spadajq na gming.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e od dawna samorz4dowcy upominajq siQ o to,

aby w granicach miasta za diogi ódpowiedzialny byl samorz4d, który dostanie pieni4dze nate

drógi. ñi" da sig oznakowaó dróg w sposób informujqcy o zarz4dcy.

Radna Janina Szreniawa poinformowala,2e narzekamy na powiat w sprawie remontu

dróg, a powiat dostal zato otrzrymal medal.
Burmistrz Leszek Kapcia poinformow al, 2e naka2dqsesjg zapraszany jest Starosta" do

którego moZna sig zwróció.

Pkí 7.
Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podiqtych na poprzednich ses.iach'

Uwag nie zgloszono.
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Pkt. 8.
Radny Krzysztof Chafupka zapytal,jaka jest motywacja odwolania Pana Kpdry.

Radná Elzbieta WiÉniewsk a zwroctiauwagQ, 2e we wniosku pisze, i2 ,,ufractl' zaufanie

wipkszoSci radnych", ale nie jest wipkszoéó radnych podpisana'

Radny Krzysaof chalupka zapytal, co Pan Kgdra ále zrobtl i

typowo koalicyjna.
Przewodniczqcy Komisji Stanislaw Barariski powiedzial, ze

Za
Przeciw
Wstrzymalo siq
Wniosek zostal przyigty.

Radna Janina Szreniawa zapytala, dlaczego przed sesj4 nie zostala zwolana Komisja

Budzetu.

czy jest to uchwala

mo2na odwróció to

pltanie i zapytac, co zrobil dobrze przez ten czas.
Radna Elzbieta Wiéniewsk a uwaia, 2e poniewuLjest wniosek o odwolanie, to naleiy

zapytaó, co zrobtl2le.
iadny Stefan Fiutek przypomnial, 2e przewodnicz4cy Komisji Budzety zostal

odwolany z funkcji przewodnic"q""go i nikt nie powiedzial, co zrobil ále. Nalezaloby

powiedzieó: -Pan w tej komisji ále pracowal i utracil Pan nasze zaufanie.

Radna Elzbietá WiéniLwska wnioskuje, aby zobowi4zaó przewodnicz4cego Komisji

Rewizyjnej do wyst4pienia na sesji i wprowadzenia poprawki do wniosku o odwolanie
pana frpdry polegaja"cej na zast4fiieniu slowa ,,wigkszo5ci" slowem ,,mniejszo5ci". Jesli
przewodni"tq"y roáisjinewizyjnej bedzie zobowiqzany przez Komisjg, powinien na sesji

wystqlió w tej sprawie.- - 
Radny krzysztof chalupka wnioskuje, abY 10 radnych podpisanych pod

wnioskiem wytlumaczylo, co to znaczy,rstracil zaufanie". Nie jest to jasne, bo pol roku

temu byla prObu rozwalenia tej koalicji i wówczas dla obecnej Pani Przewodniczqcej byto

obojptne kto bgdzie przewodnicz4cym Rady, byleby nie byla Pani Wiéniewska. Wtedy tez

bylo zapisane, 2e ,,stracila zaufanie".- 
Radna Elzbieta WiSniewska rwróctl,a uwagQ, ze miesiqc temu Pan Kgdra nie stracil

zaufaniaradnych, którzy dali mu wotum zaufania.
Radny Krzys¿óf Chatupka uwa'2a, 2e te,,rozgrywki" sq niepotrzebne' to nic nie

zmieni. To jest polityka. Nie jest brane pod uwagq dobro miasta, lecz to, aby ptzyloLyó

drugiej stronie. To jest zasadadzialania niektórych osób.

Komisja Rewizyjna przyst4pila do glosowania wniosków'

l. Wniosek radnej Elzbiety WiÉniewskiej, aby zobowi4zaÓ przewodnicz4cego Komisji

Rewizyjnej Oo i"ystapl.niu nu sesji i wprowadzenia poprawki do wniosku o odwolanie

lana igdry poleÁajqiej na zast4pieniu slowa,,wigkszoóci" slowem ,,mniejszoÉci"'

Z a - 3
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 1
Wniosek zostal Przyiety.

Z. Wniosek radnego Krzysztofa Chalupka wnioskuje, aby 10 radnych podpisanych pod

wnioskiem wytfumaczylo, co to znaczy,,stracil zaufanie"'

)
0
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Burmistrz Leszek Kapcia przypomni al, 2e przewodnicz4cy komisji zostal odwoiany na

ostatniej sesji, natomiast wiceprzewodnicz4cy nie zwolal - mógt nie zwolaó. Na rpce
przewoánicz4cej Rady Miejskiej wplyngla rezygnaqaradnego Bialego z Komisji Bud2etu

Radna Janina 
-Srr.nlu*r 

poinformowala, 2e zrezygnowala z Komisji Budzetu, ale sip

wycofuje i ma prawo zostaó w Komisji.
przewodni cz4cy Komisji Stanislaw Baraiski uwa2a, 2e dokqd nie zostanie odwolany

przez Radg powinien pelnió obowiqzki.

Pkt .9  -  25.
Radna Elzbieta WiÉniewska powiedziala, 2e wie, iz ptaca opiera siQ na pracy

w komisjach i uprzedzi\a, 2e ani statut, ani ustawa o samorzqdzie gminnym nie zmusza

radnego do p.u"y w komisjach. Na pocz4tku kadencji byly ustalone sklady komisji. Radna

WiÉniiwsku^proii o zastanowienie siQ i unikniecie sytuacji, ze zostanq odwolani wszyscy'

a nikt sig nie zgodzi pracowaó. Moze zaistnieó sytuacja, ze bedq dwuosobowe komisje'

W4tpig, uUy ttos nu -k przed koúcem kadencji zgodzil siQ pracowaó w nowej komisji.

epliuje, abyémy sig nie osmieszyli. Mnie proponowano Komisjg OÉwiaty; powiedzialam.2e

ni'kt mnie do tego nie zmusi; bedé chodztla nakuzdqkomisjg, na któr4 bpdg chciala, na kazdej

komisji bpdg mówila swoje zdanie, mogg stawiaó wnioski, ale na rok przed koírcem kadencji

nie béde ,-,ciestnicryla w pracach nowej komisji, do której przez ttzy lata nie nalezalam'

W statucie jest zapii, Le radny powinien; powinien, ale nie musi. O ile wiem, to nie bqdzie

chgtnych dó pracy w komisji.h, bo koalicja rzqdzqca rezygnuje z czlonkostwaiuwula,2e

opórycja weámie komisje? To koalicja rzqdz4ca powinna nadawaÓ ton i pracowaó

w komisjach.
Burmistrz Leszek KaPcia odczltal informacje na temat mandatu radnego

z,,Vademecum samorz4du Terytorialnego".
Radny Krzysztof Chafupka uwa-Za, 2e mozna uchwalió, ze jeéli ktoS nie jest w 2adnq

komisji, rezygnuje z ryczahu.- 
nadny Siefan-Fiutek powiedzial, ze pracuje w Komisji Rewizyjnej i w Komisji

porz4dku. z przewodnic"q.yr komisji chcialem pracowaó. Kiedy bgdzie inny

przewodniczecy moge zrezygnowaó, bo np. nie widzp wspó$racy z nim, .
Radny Krzy-sztof bhahpka uwaza, ze dotychczas na komisjach byl lad, byly

poruszane problemy, radni byli przygotowani na sesje, a w tej chwili bedzie wolna

amerykanka.
Wipcej uwag nie zgloszono.

przewodnicz¡cy Komisji o godzinie 1210 oglosil l0 minut przerwy.

Pkt. 26.
(lchwala w sprawie zaciqgniqcia kretlytu na sfinansowanie wydatków nie znajú$qcych

pokryc i a w p lanow anych dochodach gm i n¡'.
Burmistrz Leszek Kapcia poiñformowal,2etauchwala wynika z uchwaly budzetowej,

a pieni4dze bedq wzipte wteáy, kiedy bedq potrzebne, ale sprawy formalne bedq

przygotowane.
przewodnicz4cy Komisji Stanislaw Baraúski przypomnial, 2e w ubieglym roku zostalo

ponad milion zlotych i zapytal, czy te pieni4dze zostaly wykorzystane.
Burmistrz Leszek^Kapcia wyjáÉnil, ze te pieni4dz e frzycznie nie zostaty; o tyle mniej

zaci4gnigto kredytu.
Wipcej uwag nie zgloszono.
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Pkt. 27.
Llchwqla w sprawie bankowej obslugi budietu gminy Jqdrzejów i iednostek organizacyinych.

Uwag nie zgloszono.

Pkr. 28.
{lclwala zmieniajqca uchwalq Nr XXXIr280,/05 Rafii Miejskiei Jqdrzeiowie z dnia 23 marca

2005 r. w sprun-ie regulaminu udzielania pomocy ntaterialnei o charakÍerze socialnym.

Burmistrz Leizek Kapcia wyjaÉnil, ze wojewoda w trybie nadzoru zarasct\ zapisy

w jednym punkcie i chcemy to poprawió, aby bylo dobrze.- -Radna 
El2bieta Wisniewska odczyta\a zapisy mówi4ce o skladzie Gminnej Komisji

Socjalnej; radna uwaZa, ze radny to czlowiek, kfóremu zaufalo spoleczeústwo, dlatego

po*ini.n uczestniczyó w pracach tej komisji. Radna wnioskuje o zmniejszenie ilo5ci

pracowników Urzgáu Miejskiego w punkcie 2 a) do 1 osoby a w to miejsce dwóch

iadnych z koalicji i opozycji. Nalezaloby sip równieZ zastanowió nad powolaniem tego typu

tomisji ds. przydiielenia mieszkaú komunalnych i socjalnych. S4ludzie, którzy juz na 100%

obiecujA miesikania, * tym radni. Kryteria przydzia\u tych mieszkaí-r powinny byó

zaakceptow ane pr zez Rade
Radny Krzysztof Chafupka przypomnial, 2e Komisja Gospodarki Komunalnej

i Porz4dku Publicznego zajmuje sigprzydzialem mieszkai-
Radna ElZbieta Wiéniewska powiedziala, 2e przyjdzie sip zmierzyó z problemem

przydzialu mieszkaú. Wszyscy, lAcznie z mediami, zadai4 sobie pytanie, kto tam bpdzie

mieszkal. Odpowiednie kryteria powinny byÓ wypracowane i zaakceptowane'

Radna Janina Szreniawa zapytala:,,dlaczego Komisja Budzetu i Mienia Komunalnego

opiniowala przydzial mieszkaír, á jut ju weszlam do Komisji Budzetu to przeszlo to do

Komisji Porz4dku".
Radny Krzysztof ChafuPka uwu2a, 2e

o mieszkania komunalne w nowo budowanym
nie ma Zadnych problemów.

Radna El2bieta Wiéniewska uwaZa'
zorganizowaó w taki sposób, aby wyjéó z

o lapówkarstwo.
Radny Krzysáof Chalupka zapytal burmistrza, czy myilal nad sposobem przydzialu

tych mieszkaú.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial,2e chce to zrobió tak, jak zawsze, do tej pory

nie bylo kontrowersji. Miesikania bedq przydzielane wedfug kolejnoéci zlo2enia wniosków.

W sumie bqdzie do przydzielenia okolo 30 mieszkai.

Komisja giosowala wniosek o zmniejszenie ilo5ci pracowników Urzpdu Miejskiego

w punt<ció 2 a) do 1 osoby a w to miejsce dwóch radnych z koalicji i opozycji'

Z a - 4
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
Wniosek zostal przyjgty.
Wigcej uwag nie zgloszono.

PkL 29.
(Ichwala w sprawie rwolnienia osób bezrobotnych z oplalt za wpis do ewidencii dzialalnoíci

gospodarczej.
Radna Elzbieta Wiéniewska powiedziala, 2eje2eli podejmuje sip uchwalg dotyczqc4

spraw finansowych, to obowi4zkiem jest, aby w uzasadnieniu wskazaó, jaki ona bqdzie miala

wplyw na budzet. Obowiq¡kiem radnego jest znaó skutki finansowe podejmowanych uchwal.

nalely rozdzielió dwie sprawy. Tu chodzi

bloku: z innvmi mieszkaniami komunalnymi

ze nalezy przydzial nowych mieszkaú
podniesionym czolem i unikn4Ó pos4dzania
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Radny Krzysztof Chatupka wnioskuje, aby do czasu przedstawienia w uzasadnieniu

skutków finansowych, wycofaó uchwalp.
Z a - 4
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
Wniosek zostai przyjqty.
Wipcej uwag nie zgloszono.

Pht. 30.
Uchwala w sprawie utworzenia zakladu budZetov'ego pod narw'q ,.Zaklad Wodociqgów

i Kanalizacji" w Jqdrzeiowie.
Pkt. 31.
Uchwalq w spraw,ie ustqlenia najniIszego wynagrodzenia w l-szei kategorii zaszeregov'ania

oraz wcffto1ii .¡ednego punktu- w ztitych do sporzqdzenia tabeli miesiqcntych statvek

wyrngrodzenia zasadniczego pracowników zátudnionych w Zakladzie l{odociqgów

i Kanalizacii w Jqdrzeiowie'

Burmistrz Leszek Kapcia przedstawil autopoprawki do statutu stanowiqcego za\qcznrk

do projektu uchwaly:

"r> w $ 10 statutu kropkq zast4pió przecinkiem i dopisaó. ,,po przeprowadzeniu

konkursu",

pozytywnym zaápinio*uniu przezBurmistrza", dodaó Pkt 2: ,,Schemat organizacyjny

stanowi zalqczntk nr I do statutu",

Jpdrzejowa"

Komisja RewizYjna
z projektem statutu.

szeroko omówila i przedyskutowala projekt uchwaly wraz

Radny Krzysztof Chatupka zwrócil siE do

ZWIK do czasu sesji przedstawil radnym
Burmistrza z wnioskiem, aby Kierownik

regulamin wynagradzania pracowników

w Zakladzie Wodoci4gów i Kanalizacji.
Kierownik f-ato wylaSnil, ze regulamin wynagradzania obow\qz$e od 2 listopada

1996 roku - jest zmodyfikowany, znajduje sig w Urzqdzie Miejskim.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial,2e ta czwartek ma byó przygotowany schemat

organizacyjny jako zal4cznik do statutu.
Burmistrz Leszek Kapcia, Kierownik ZWiK Zbigniew Lato otaz Radca Prawny

Danuta Kiwiorska udzielili ódpowiedzi i szczegolowych wyjaSnieú na pytania zadawane

przez obecnych na posiedzeniu radnych
Po dyskusji Komisja nie wniosla uwag do projektów uchwal'

Pkt. 32.
Informacja z dzislalnoici Targowicy Miejskiej w Jqdrzeiowie przy ul. Glowackiego za okres

od dnia 02. 01. 2001 do 31. 12. 2001 r.
przewodni czqcy Komisji proponuje, aby omawianie tego punktu przesun4ó do czasu

zakoiczenia kontroli przez Komisj I Rewizyjn4.

Wniosek zostal przyigty jednogloSnie przez Komisjp.
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Ad .2 .

Radca prawny Danuta Kiwiorska zwrócila

w czteroosobowym skladzie, a radne Janina Szreniawa i

w posiedzeniu jako sluchacze. bez prawa glosu.

Radna Elzbieta Wiiniewska powiedziala, 2e ma prawo slosu i skladania wniosków;

nie moze glosowaó.
Radca prawny Danuta Kiwiorska odpowiedziala, 2e kuzdy radny i nie tylko radny, ma

prawo przyjsc na Uazdqkomisjg, ale udzielanie glosu i stawianie wniosków, to jednak tylko

czlonkowie komisji.
Radna El2bieta Wióniewska uwa'Za, ze jako radna moze zglaszaó wnioskr.

Radca prawny Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e w takim przypadku traciloby sens

powoly'wanie jakichÉolwiek komisji, jezeli kazdy uzurpuje sobie prawa stawiania wniosków'

Radna Elzbieta Wi3niewska powiedziala, zejako radna moZe stawiaó wnioski, ale

komisja musi przeglosowaó. Radnq Wiíniewsk4 poparla radna Janina Szreniawa'

Radca prawny Danuta kiwiorska powiedziala, 2e o tym niech zdecyduje

przewodniczqcy komisji. Jest statut, który to reguluje.- 
Radna Wiéniewska poinformowala, ze opiera siq na statucie.

Przewodnic zqcy uwaZa, Le ieaeli wniosék jest doby i prawidlowy' to dlaczego go nie

poprzeó?

Burmistrz poinformowal, ze zostal rozstrzygnipty przetarg na realizacjq II etapu

budowy bloku komunalnego. W budzecie na ten cel przewidziano 600 tysigcy; kosztorys

opiewat na 630 tysigcy. Ztózonojedn4 ofertp na 698 tysigcy. Poniewaz w.chwili obecnej nie

mo2na zrealizowar- úti.y Kacpra Niemirskiego ze wzglgdu na to, iZ gmina nie jest

wlaScicielem gruntu, Sroáti z tego zadania w wysokoéci 100 tysigcy zostanq zatz4dzeniem

przesuniqte ná b,rdo*q bloku komunalnego. llSti Ue¿ziemy mieli prawo dysponowania

gruntem pod ul. Kacpra-Niemirskiego, na reálizacjQ tego zadaniazostan4 przeznaczone Srodki

z Íezerwy budzetowej.
Radna Elzbieta

KoÉcielnej.
Wiéniewsk a zapytal4 jak wygl4da realizacja pawilonów przy ul

Burmistrz Kapcia odpowiedzial, 2e do
w przyszlym tygodniu zostanie przekazany

realizacja.
Radna Elzbieta wióniewsk a zapytala, co z budynkiem po drugiej stronie ulicy.

Burmistrz odpowiedzial, 2e u*o*u najmu zoslala wypowiedziana, a sluzby zostaly

zobowiqzane do opracowania projektu wyburzenia'
Radna El2bieta WiSniáwsk a zapytala, czy ma rozumieÓ, ze w przyszlym roku Rada

podejmie decyzjg o zabudowie, takiej jak po prawej stronie. Czy Burmistrz myéli o tym, aby

coÉ takiego zrobió?
Burmistrz odpowiedzial, 2e po wyburzeniu bgdziemy mieli jedn4 z naibardziej

atrakcyjnych dzialek w mieécie. Rada podejmie decyzjg, co z niq zrobió.

Burmistrz przedstawil projekt zagospodarowania remontowanego budynku Éwietlicy

,,W4skie Tory" i siczególo*o go omówil. Burmistrz poprosil o opinig w tej sprawie'

Komisja nie wniosla uwag.

Radna El¿bieta WiÉniewska zapytala, kto buduje chodnik na ul. Cmentarnej. Ksi4dz

nakazaniuglosi, ze to buduje Pan Kacperek, Bialy i Wojda'

Burmistrz Kapcia powiedzial, 2e to buduje Urzqd Miejski'

pi4tku powinien dostaó pozwolenia na budowp;
plac budowy, po Bo2ym Ciele rozpocznie sig

uwagQ, 2e Komisja dziaLa
Elzbieta Wiéniewska bior4 udzial
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Radna Elzbieta WiSniewska poprosila, aby Burmistrz sprostowal tq informacjp.

Burmistrz poinformowal, 2e zobowi4Tal swoje sluzby do zrobienia projektu. Jest to

nasz gnrnt; inwesiycja Urzpdu Miejskiego. Bgdzie sporz4dzone stosowne porozumien\e, 2e

ktoé zrobi coé nieodplatnie, i w jakim zakresie. Do zalatwiania tych spraw jest zobowiqzany

Burmistrz Woániak.

przewodnicz4cy Komisji Stanislaw Baraúski zaproponowal, aby ustalió termin

kontroli targowicy.
Termin ustalono na czwartek 19 maja - godz. 9m.

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej zakoúczylo sig o godz' 14{'

Protokolowala:''- '",¡ /
/-r  ) t ' í ) l  t--A-r

rer:íiá'Éfróí,ifth'u

P r z ew odni c zqq) Kom i si i Rew i zyi n ej

Stanisfix' firaríski
't '2t *''

, u /


